

## CSOZ (Q)

## **Construction Safety Officer Course**

建造業安全主任課程

Safety Legislation Applicable to the Construction Industry; Safety Management; Accident Prevention; Occupational Safety & Health; Accident Investigation; Site Inspection; Management Skill and Techniques of Safety Officer.

建築地盤安全法例;安全管理;意外防範;職業安全與健康;意外調查;工地檢查;管理技巧及安全主任應有之技能等。

<b>等</b> 。	
Lecturer	Professionals, HKIC Lecturers
講師	事業人士、香港建造學院講師
Medium of Instruction	Cantonese (Teaching notes provided in English) 廣東話 (英文教材)
授課語言	
Mode of	Part-time evening or/ and Saturday Full Day : 18:30-21:30/ 08:30-17:00
Attendance 授課形式	夜間部份時間或/及星期六全日制 : 18:30-21:30/ 08:30-17:00
Duration 授課期	181 contact hours together with 4 examinations and 1 individual project assignment 181 小時,另有4科考試及一份個人專題習作
Commencing 開課日期	Subject to training places, regularly commencing. 按學額分配,定期開班
Venue 上課地點	HKIC, Kwai Chung Campus, 7-11 Kwai Hop Street, Kwai Chung
	香港建造學院 葵涌院校 三葵涌 葵合街 7 至 11 號
	Or/ And 或/ 及
	HKIC, Kowloon Bay Campus, 44 Tai Yip Street, Kowllon Bay, Kowloon
	香港建造學院 九龍灣院校   九龍灣大業街 44 號
Admission Requirements 入學條件	<ul> <li>(i) Holder of recognised Building / Construction / Civil Engineering / Structural Engineering / Surveying Degree or Diploma or Higher Certificate or equivalent qualification;</li> <li>(ii) With 2-year construction site working experience; and</li> <li>(iii) Employer's nomination is preferred.</li> </ul>
	<u>or</u>
	Holder of HKIC's "Certificate in Construction and Safety Practice"
	(i) 持有認可的屋宇、建造、土木、結構工程、測量的學位或文憑或高級證書或同等學歷;
	(ii) 有二年建造工地工程工作經驗;及
	(iii) 獲僱主推薦者優先考慮。
	或
Award of	(i) Attendance rate of 80% or above (including site visits / workshops / project tutorials but
Certificate	excluding examinations); and
證書頒發	(ii) Passed individual examinations and project assignment (4 examinations and 1 individual
<b>应</b> 音炽 <b></b>	project assignment)
	(iii) Candidates should give their answers in English
	(i) 出席率達80%或以上(工地參觀、工作坊及課程輔導堂等,但不包括考試在內);及
	(ii) 每科考試合格及習作(4科考試及1份個人專題習作)
	(ii) 考試以英文作答
Course Fee	
Course Fee	\$8,000.00
課程費用	0400 0000 ( 0 11 III 7/511+111 + 000 45
Enquiry	2100 9000 (Service Hours 服務時間: 08:45 – 13:00; 14:15 – 17:15)
查詢課程	One direction with wording a various and a service of the Comment of Description and the Comment of the Comment
Recognition	Graduates with working experience as required by Government Regulations can apply to Labour
資格承認	Department for registration of Construction Sites Safety Officers.
Cubmississ	畢業生如具備政府規例要求的有關工作經驗,可向勞工處申請註冊成為建築地盤安全主任。 Enroll the course with completed supporting document via online application.
Submission 遞交報名表格	連同證明文件於報名網站提交申請
Application Form	Please use the 'STC' course application form
報名表格	iii使用印有「STC-CSO2024」之報名表
Remark	Commissioned class conducted in English can be requested with sufficient applicants
備註	如有足夠申請者可要求以英語開辦特約課程
IHI ILL	^B /7 /C.75'